



Canada-Ontario
Export Forum
Ontario's Regional Trade Network

Are you interested in learning more about exporting?

Learn

- How to assess and develop your export readiness
- What resources are available to help you achieve export success

Wednesday, Nov 29th, 2017

9.00 am to 12.00 pm

Location: [Sarnia Lambton Chamber of Commerce, 556 Christina St. N., Sarnia, ON N7T 5W6](#)

Are you export ready? Participants explore their internal capabilities to succeed in an export market. Participants also receive an overview of key export support resources and partners that can help SMEs become export ready and export to global markets.

This workshop is free and is open to the first 15 businesses to register.

The Canada-Ontario Export Forum (COEF) is a partnership of federal, provincial, municipal and non-profit organizations all dedicated to helping Ontario companies export.

[Register here](#)

In partnership with:



Government of Canada
Gouvernement du Canada



Ontario

SARNIA LAMBTON
Economic Partnership
Powering a Sustainable World®

SARNIA LAMBTON
Chamber
OF COMMERCE



Global
Business
Opportunities
Community



Canada-Ontario
Export Forum
Ontario's Regional Trade Network

L'exportation vous intéresse et vous souhaitez vous informer davantage?

Apprenez :

- à développer votre esprit d'ouverture sur le monde,
- quelles sont les ressources mises à votre disposition pour vous aider

Mercredi 29 Novembre 2017

9h à 12h

Lieu: [Sarnia Lambton Chamber of Commerce, 556 Christina St. N., Sarnia, ON N7T 5W6](#)

Votre entreprise est-elle prête à l'exportation? Les participants examinent leurs capacités internes en vue de réussir sur un marché d'exportation. Ils obtiennent également un aperçu des principales ressources d'aide à l'exportation et des partenaires qui peuvent prêter assistance aux PME se préparant à l'exportation et exportant sur les marchés mondiaux.

Ce séminaire est gratuit et ouvert aux premiers 15 enregistrements.

Le Forum Canada-Ontario sur l'exportation est un partenariat formé d'organismes fédéraux, provinciaux et municipaux et sans but lucratif qui se consacre à aider les entreprises ontariennes à exporter.

Inscription

In partnership with:



Government
of Canada

Gouvernement
du Canada



Ontario

SARNIA-LAMBTON
Economic Partnership
Powering a Sustainable World®

SARNIA LAMBTON
Chamber
OF COMMERCE



Global
Business
Opportunities
Community